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Bestuursvergadering Wijkraad Boxmeer Centrum 
Datum: 25 januari 2023 
Aanvang: 19.30 uur 
Locatie: Parochiehuis, Van Sasse Van Ysseltstraat 8, Boxmeer 
 
Aanwezig: Eric Maes, Harry Flaton, Paula Verbruggen, Dorien Schrijen, Nelly Verheijen, 
H. van den Heuvel (Ictoria) voorzitter COB. 
Kandidaat-bestuurslid: Ton Bongers 
                   
 

1. Opening en mededelingen:      

Welkom aan kandidaat-bestuurslid dhr. Ton Bongers. 

Dhr. Ton Bongers woont sinds enige tijd in onze wijk, en is inmiddels gepensioneerd. 

Voorheen woonde hij in de wijk Zuid, en heeft daar zitting gehad in het bestuur van de 

wijkraad, dus een ervaringsdeskundige! Ton wil graag zijn bijdrage leveren aan het bestuur 

van onze wijkraad.  

                                                                                               

2. Ingekomen stukken 

- Postcode Loterij Buurtfonds steunt buurtprojecten in Nederland die bijdragen aan een 

leefbare buurt. Tot en met 28 februari 2023 kan een verzoek hierom aangevraagd worden 

bij Postcode Loterij. De werkgroep Vrolijk Vrijthof Vierlingsbeek heeft samen met de 

dorpsraad een verzoek ingediend en € 5000,00 ontvangen voor het opvrolijken van het 

Vrijthof.  

De aanvraag kan ingediend worden door verenigingen en stichtingen en moet 

toegankelijk zijn voor een bredere groep.  

We denken bijvoorbeeld aan onze jaarlijkse ontmoetingsdag, die we bijvoorbeeld zouden 

kunnen uitbreiden met een ontmoeting voor jongeren, de doelgroep die we graag zouden   

willen bereiken (20-50 jaar) Te denken valt bijvoorbeeld aan een pub quiz/ levend 

schaakbord/jeu de boules. 

Nelly en Paula gaan hier samen over nadenken en komen de volgende vergadering met 

leuke ideeën😊 

- Belevingsonderzoek F35. 

Op 18 oktober 2022 zijn, op verzoek van 13 omliggende gemeenten van vliegbasis de 

Peel, vluchten met de F35’s uitgevoerd (die daar sinds medio 2022 zijn gestationeerd) om 

het effect het geluid van het vliegtuig te ervaren. De reacties waren uiteenlopend. In 

Boxmeer hebben wij hier tot op heden nog geen last van. De plaatsen 

Mill/Langenboom/Wilbertoord daarentegen wel.  

Voor de heropening van vliegbasis de Peel heeft Defensie een vergunning aangevraagd 

volgens de Wet Natuurbescherming. Hierbij worden het totaal aantal toekomstige 

activiteiten van Defensie doorberekend, de stikstofuitstoot en de gevolgen daarvan op 

Natura-2000 gebieden doorberekend en opgenomen in de milieueffectrapportage (MER) 

die ook de gevolgen voor de leefomgeving onderzoekt. Uiteraard blijven we het verloop 

van dit onderzoek op de voet volgen. 

 

 

      3.Vaststellen verslag 7 december 2023 
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Het verslag van de vergadering van 7 december wordt vastgesteld en kan op de 

website geplaatst worden.  

  

         4.Verslag vergadering voorzitters wijkraden. 

Op 7 februari is de volgende vergadering van de voorzitters van de gezamenlijke    

wijkraden. Daarin wordt het verslag van de vorige vergadering vastgesteld.                                                                    

Punten die aan de orde geweest zijn tijdens de vergadering zijn:                                  - 

de besteding van het bedrag (€ 2500,00 per wijkraad) t.b.v. kernendemocratie. 

Hiervoor wordt een werkgroep samengesteld die heirover gaat brainstormen. Ton, 

Eric en Hebert willen namens de wijkraad centrum Boxmeer hierin graag deelnemen - 

Op 25 januari is er bijeenkomst mobiliteitsplan Land van Cuijk. Hieraan nemen veel 

organisaties deel. Boxmeer geldt hierbij als pilot. Er is een verkeerswerkgroep 

samengesteld waarin de wijkraden vertegenwoordigd zijn, en leden van de werkgroep 

Spoorplan en mensen van de Gemeente. De Gemeente reikt de ideeën aan, rekening 

houdend met de input van de werkgroep.                                                                                 

- 13 februari organiseert Team Lokaal een thema-avond Verkeersveiligheid. Dit jaar 

wordt het mobiliteitsplan vastgesteld voor het Land van Cuijk. Verkeersveiligheid is 

een belangrijk punt voor Team Lokaal en zij zetten zich in voor een goede mobiliteit 

en voor actieve en veilige verbindingsroutes. Harry neemt namens onze wijkraad deel 

aan deze avond.                                                                                                                          

- Er is een gesprek geweest met de gebiedswethouder, dhr. Maarten Jillisen, over de 

samenwerking met de wijkraden het afgelopen jaar. De verstandhouding is prima, 

maar sommige punten kunnen nog verbeterd worden.                                                                                  

- de ingevoerde punten t.b.v.  WIU zijn:                                                                                        

*     oversteekplaats Beugenseweg.                                                                                               

*     Oversteekplaats Juli Postel/ Carmelietenstraat Oost-West                                                                                            

*     Vlaggenmast plaatsen Koorstraat (plein A.H.) waarin tijdens feestdagen een “nep” 

kerstboom kunnen plaatsen.                                                                                                       

*     Eenrichting circuitweg Van Coothstraat- Marktstraat                                                          

*     Nieuwe vlag Land van Cuijk 

5.Evaluatie nieuwjaarsreceptie. 

Er waren ± 80 personen. Iets minder als eerder jaren. Het was een geslaagde 

bijeenkomst. 

6.Samenvatting (Harry) kernen cv.                                                                               

– Harry heeft voor ons een kort duidelijk overzicht gemaakt van de belangrijke punten 

die genoemd zijn in de kernen cv van de 33 kernen van de Gemeente Land van Cuijk.  

Het zijn allemaal herkenbare punten (zoals sociale cohesie) waar we in een volgende 

vergadering uitgebreid aandacht aan gaan besteden. (Hoe verder met de kernen cv?)                                                               

        7.    Verslag bijeenkomsten 

  Overleg handhaving en toezicht Boxmeer Centrum 

-  Eric en Dorien hebben 24 januari een overleg gehad over toezicht en handhaving 

Boxmeer Centrum in het gemeentehuis in Cuijk.  Hierbij waren namens de Gemeente 

aanwezig, dhr. W. Engbers, mevr. A. Rouland-van Boven, een BOA en het hoofd van 

de Boa’s. Er zijn in totaal 11 Boa’s in de hele Gemeente Land van Cuijk. Het is dus 

duidelijk dat deze niet 24/7 aanwezig kunnen zijn om te handhaven. De knelpunten 

zijn bij hen wel bekend en zij proberen er ook wel wat aan te doen, maar dat is alleen 

tijdens de uren dat zijn aanwezig zijn. Het is de belangrijk om een structurele 

oplossing hiervoor te zoeken.  

Knelpunten:  
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* Oversteekpunten Entrepot/St. Jozefstraat en Veerstraat/Rapenstraat. Hier wordt veel 

gefietst hetgeen tot gevaarlijke situaties kan leiden. Wanneer er b.v. “nietjes hek 

”geplaatst zou worden, zou dit al de noodzaak geven voor fietsers om af te stappen. 

Dit wordt echter geregeld door Openbare werken.  

* Het fietsen in voetgangersgebied blijft een probleem. Aangezien de Boa’s maar op 

een gering aantal uren aanwezig zijn in het centrum, moet hiervoor een andere 

oplossing bedacht worden. We denken bijvoorbeeld aan een tekst die op het wegdek 

gespoten wordt, zodat de fietser er meteen mee geconfronteerd wordt als hij/zij door 

het centrum fietst. ”Verboden te fietsen” Harry heeft hierover ideeën en gaat dit 

uitzoeken. Veel last wordt ondervonden van de Thuisbezorgers die met hoge snelheid 

door het voetgangersgebied rijden. Hiermee gaat ook het COB aan de slag. Alleen het 

persoonlijk aanspreken van de bezorgers, hen bekeuren en zelf laten betalen, wat de 

reactie van de horecaondernemers was, is erg kort door de bocht. De ondernemers 

dienen “hun ”bezorgers ook zelf aan te spreken.                                                                                                          

* De hangplek bij het Joods monument is ook bekend. Maar zolang er geen 

overtreding plaatsvindt, kunnen de Boa’s niet bekeuren.                                                           

* dit geldt ook voor de parkeergarage onder de A.H. Het wordt wel in de gaten 

gehouden maar zonder overtreding kan er niets.                                                                          

* de parkeerplaats in de Koorstraat van vrachtauto’s die motor van de koelwagen laten 

aanstaan vinden veel omwonenden ook lastig.                                                                                                                

* Geluidsoverlast bij evenementen. Hierbij wordt geadviseerd…melden! Ook al is er 

dan niet direct een handhaver (politie of BOA) aanwezig, dan staat het in elk geval 

geregistreerd.                                                                                                                                 

* Andrea stelt voor om een flyer te verspreiden onder de bewoners. Een voorbeeld 

hiervan stuurt zij toe. Op 13 februari 9.30 uur komen Andrea, Eric en (misschien) 

Herbert bij Dorien bij elkaar om dit verder uit te werken.  

Inloopavond Weijerplein.                                                                                                

* Harry heeft de inloopavond Weijerplein in de Weijer bijgewoond. De tekening lag ter 

inzage. Het hele plein wordt opnieuw ingericht met parkeervoorzieningen (lang 

parkeren) een wadi en groenvoorziening (forsere bomen). Ook wordt er ruimte vrij 

gemaakt voor fietsenrekken. De Gemeente gaat ambtenaren stimuleren om zo min 

mogelijk met de auto naar het werk te komen.                                                                                

-Voor oud papier/kledingcontainer zou ruimte vrijgemaakt worden. Tijdelijk zou een 

andere plek gevonden moeten worden.                                                                                  

De realisatie zal gelijk met Gemeentehuis plaatsvinden.  

 8.  Wat verder ter tafel komt/ sluiting 

  Rondvraag: 

Herbert: Binnen het COB (en centrummangement/Vastgoed) is gesproken over het 

plaatsen van ondergrondse containers voor glas/ restafval/ papier bedoeld voor alle 

bewoners die met een pasje het afval kunnen deponeren. (Deze staan ook bij 

appartementencomplex Jan Tooropstraat) Er is een brief gemaakt voor de Gemeente. 

De vraag is of wij die ook mede willen ondertekenen. Dit vinden wij een goed plan. 

Herbert stuurt conceptbrief.                                                                                        

*Ook is het bestuur van het COB aan het brainstormen over een manier om meer 

bezoekers/ toeristen naar Boxmeer te krijgen.  

Ton: vond het een prettige vergadering en zou graag toetreden tot het bestuur, 

hetgeen wij van harte toejuichen. Welkom bij het bestuur                                                                  

9. Vaststellen volgende vergadering 

            Woensdag 15 maart 19.30 uur Parochiehuis (Paula regelt)  

                                                                                                                          Boxmeer 27 januari 2023   


